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,,Glasbena Matica" ob svojem jubileju. 
Tiho, brez zunanjega sijaja in hrupa, je minolo 

soboto obhajala »Glasbena Matica", ta velezaslužna 
gojiteljica pevske in glasbene umetnosti v Slovencih, 
svojo tridesetletnico oziroma dvajsetletnico glasbene 
šole. Vsa slavnost je bila omejena na to, da se je ta 
jubilej primerjal na občnem zboru, ki se je vršil isti 
dan. Pač žalostno, da je tako važno in zaslužno 
društvo kakor je »Glasbena Matica", v takih denarnih 
razmerah, da še važne obletnice ne more s primerno 
prireditvijo poslaviti. 

Zborovanje je otvoril društveni predsednik, gospod 
računski nadsvetnik S v e t e k, z ogovorom, v katerem 
se je med drugim spominjal tudi umrlih društvenikov 
in pevcev. Od zadnjega občnega zbora so umrli na
slednji člani: Luka Bergant v Kamniku, Ivan Favai 
v Trstu, Janko Kalan v Radovljici, Frančiška Macak 
v Trstu, kardinal dr. Jakob Missia v Gorici, dr. Ignacij 
Namorš v Jesenicah ob Savi, Josip Warto v Idriji, 
Ferdo Kersnik, Josip Kušar, Josip Nolli in Avgust 
Pucihar v Ljubljani. Na predsednikov poziv so zbo-
rovalci v znak sožalja vstali raz sedeže. 

Nadalje je gosp, predsednik omenjal, da obhaja 
»Glasbena Matica" letos tridesetletnico svoje ustano
vitve in dvajsetletnico ustanovitve društvene šole. 
Umetniški uspehi »Glasbene Matice" so lepi in so 
društvu pridobili mnogo simpatij, žal, da je društveni 
financijelni položaj jako neugoden. Tisti javni faktorji, 
katerim je skrbeti za izobraženje in za kulturni na
predek slovenskega naroda, bi pač morali poseči 
vmes. Zlasti bi bila to dolžnost deželnega zbora kranj
skega. Poseben odsek, v katerem so bili gospodje: 
Milčinski, Kobler, Reich, Lozar in Hubad, je sestavil 
posebno spomenico, ki se v kratkem predloži javnim 
zastopom. Upati je, da bodo te korporacije priskočile 
»Glasbeni Matici" na pomoč. 

Predsednik se je končno v imenu društva za 
hvalil vsem tistim, ki so društvo v preteklem letu 
podpirali s subvencijami, tako c. kr. deželni vladi, 
deželnemu zboru, ljubljanskemu občinskemu zastopu 
in tudi kranjski hranilnici, prav posebno še deželnemu 
predsedniku baronu Heinu, kateremu se je zahvaliti, 
da je bilo društvu od potresnega posojila v znesku, 
36 000 kron odpisana polovica, za vračanje ostalega 
dolga pa je vlada dovolila, da se plača v obrokih 
tekom 30 let. 

O društvenem delovanju v minolem letu je po
ročal tajnik, gosp. profesor dr. Orel. Društveni odbor 
je imel 11 sej. Na zavodu so učili gg.: Fran Gerbid 
M. Hubad, Josip Prochazka in Josip Vedral, ter gdč. 
Klotilda Praprotnik. 

Pouk na društveni šoli se je začel dne 21. sep
tembra m. 1 in je trajal do 12. julija t. 1. 

Vseh 369 učencev je imelo na teden 136 ur 
pouka. Oprostitve od šolnine znašajo 1600 kron. 
Koncem šolskega leta so bile skušnje in sta bili pri
rejeni dve javni produkciji, ki sta obe prav dobro 
uspeli. 

Koncertov je društvo priredilo štiri. Prva dva 
sta vrgla čistega dobička 673 kron, tretji pa je pri
nesel društvu nad 600 kron izgube. 

Društveni člani — katerih je bilo okrog 900 — 
dobe letos klavirsko izdajo Foersterjeve opere »Gorenjski 
slavček", ki jo je društvo izdalo v tisku. Mej člani je 
10 častnih, 72 ustanovnih in nad 800 rednih. 

Vse subvencije, ki jih je društvo dobilo, znašajo 
skupaj 6400 kron in sicer: državna podpora 1200 K, 
podpora deželnega zbora 2400 kron, podpora mestne 
občine ljubljanske 2400 kron in podpora kranjske 
hranilnice 400 kron. 

O denarnem stanju je poročal društveni blagajnik 
gosp. P. Lozar . Dohodkov je bilo 23 656 kron 61 vin., 
izdatkov 22 057 kron 73 vin., torej 1598 kron 88 vin. 
prebitka. Ves dolg, ki ga ima „Glasbena Matica", 
znaša 69 206 kron 29 vin. Proračun za L 1902 do 
leta 1903 izkazuje 27.104 krone 48 vin. izdatkov in 
18.454 kron 48 vin. dohodkov, torej 8641 kron pri
manjkljaja. Ako se vštejejo še stari računi v znesku 
6870 kron in novi računi za popravo društvene hiše 
itd. v znesku 4383 kron, se vidi, da je treba pokriti 
še blizu 20 000 kron. 

Zborovalci so vzeli obe poročili na znanje in 
izrekli na predlog gosp. Petrovčiča predsedniku, taj
niku in blagajniku zahvalo. 

Vršila se je potem volitev. Predsednikom je bil 
novic izvoljen računski nadsvetnik g. Anton S ve te k. 
Odborniki so gg.: notar dr. Rupert B e ž e k , deželni 
oficijal Janko G o g a l a , sodni tajnik Fran K o b l e r , 
vadnični učitelj Iv. K r u l e č , prokurist Pavel L o z a r , 
sodni tajnik Fran M i l č i n s k i , profesor dr. Ivan 
Ore l , odvetniški kandidat dr. Vladimir R a v n i h a r , 
učitelj Anton R a z i n g e r , predstojnik c. kr. plačil
nega urada Anton R e i c h . zdravnik dr. Vladimir 
R u d e ž, odvetnik dr. Fran T o m i n š e k in profesor 
Matevž Vod usek . Za pregledovalce računov sta bila 
izvoljena gg. P r i b i l in T a u s e s . 


